
Jegyzőkönyv 

Elnökségi ülés – 2020.01.12 

Időpont: 2020.01.12. vasárnap 18:30 

Helyszín: Darts Palota Westend Millennium Tetőterasz 

Napirend: 

1. Tótkomlói MDL fordulóval kapcsolatos ügy 
2. Harsányi Enikő, Gyetvai Ákos és Vereczkey Lajos alkotta bizottság beszámolója a versenyek 

kivizsgálásáról  

3. Szövetségi kapitányi pályázatok  

4. 2020-as hazai versenyrendszer  

a. Versenykiírások;  

b. Igazolási, nyilvántartási és átigazolási szabályzat;  

c. Díjszabások – szabadidős kártya díja, MDL licensz díj;  

d. Darts szabálykönyv;  

e. Öltözködési kódex;  

f. Alkoholszondás mérés szabályzata  

5. Tagfelvétel  

6. Egyebek  
 

Jelen vannak: 

 Balázs Gábor – elnök 

 Takács Zoltán – elnökségi tag 

 Kütreiber Sándor – elnökségi tag 

 Kövesdi Andrea – elnökségi tag 

 Harsányi Enikő – elnökségi tag 

 Orosz András – felügyelő bizottsági tag 

 Filyó Tibor – meghívott vendég 

 Bereczki Béla – meghívott vendég 

 Gyetvai Ákos – meghívott vendég 

 Takácsné Fekete Franciska – főtitkár 

 Morva-Takács Vivien Anett - jegyzőkönyvvezető 

Elnök úr 17:32-kor megállapította, hogy az Elnökség 5 fő jelenlétével határozatképes, így az Elnökségi 

ülést megkezdte. 

Elnök úr ismertette, hogy a Szervezeti és Működési Szabályzat értelmében az Elnök az ülés 

levezetője, a jegyzőkönyvet pedig csak az elnöknek illetve a jegyzőkönyvvezetőnek kell aláírnia. 

Felmerült a javaslat, hogy az Öltözködési kódex illetve az Alkohol szondás mérés szabályzatát ne 

tartalmazza a versenykiírás, hanem külön elérhető melléklet legyen, amire hivatkozunk a 

versenykiírásban. 

Elnök úr ismertette álláspontját ezzel kapcsolatban, mely szerint megbízhatóbb, ha tartalmazza 

ezeket a versenykiírás, úgy biztosan nem vezet félreértésekhez, majd felkérte az Elnökséget, hogy 

döntsön arról, hogy a két szabályzatot kötelezően tartalmazzák a versenykiírások. Ezt követően az 

Elnökség 



5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő, 

1/2020.I.12 EH számú határozatot 

Az Öltözködési kódex és az Alkohol szondás mérés szabályzatát minden versenykiírásnak tartalmaznia 

kell. 

Kövesdi Andrea elmondta, hogy a Közgyűlésen Elnök úr azt nyilatkozta, hogy a versenykiírások 

kedden közzé lesznek téve, de neki szüksége lenne még néhány napra a Soft versenykiírásokra.  

Ezt követően az Elnökség megegyezett abban, hogy a Steel versenykiírások közzé lesznek téve 

kedden, a Soft illetve az Utánpótlás pedig csütörtökön. 

Elnök úr kérte, hogy amennyiben valaki komoly hibát talál bennük, vagy ellentmondást, az 

mindenképpen mielőbb jelezze. 

17:37 Molnár László megérkezett, szavazattal rendelkezők száma: 6 

1. napirendi pont: Tótkomlósi MDL-lel kapcsolatos ügy 

Elnök úr röviden ismertette, hogy 2019. október 25-én volt egy MDL forduló Tótkomlóson, ahol 

szabálytalanságokat követtek el, amit Filyó Tibor másnap feltárt és a Fegyelmi Bizottsághoz fordult. 

Elnök úr felvette a kapcsolatot a tótkomlósi egyesülettel az ügyben, akik beismerést tettek. A  

Fegyelmi Bizottság nem reagált a megkeresésre, eközben a Békéscsabai DSE Kecskeméti Krisztián 

ügyében fegyelmi eljárást indított az egyesületen belül, aminek eredménye a játékos engedélyének 

felfüggesztése volt. 

A Fegyelmi Bizottság alaposan utána járt a helyzetek, felderítették a szabálytalanságot és a döntés 

jogát az Elnökségnek utalta vissza, aminek eredményeként Elnök úr határozatot hozott, melyben 

mindkét egyesületet megbüntette. Ezt a Tótkomlós elfogadta és a bírságot befizette. A Békéscsabai 

DSE nem értett egyet a határozat minden pontjával és nem fizette be a büntetést. 

Filyó Tibor ismertette a Békéscsabai DSE álláspontját és problémáját a helyzettel kapcsolatban. 

Elnök úr javasolta, hogy Molnár László alelnök áttekintse az ügy iratanyagát, majd tegyen határozati 

javaslatot, amiről a következő elnökségi ülésen tárgyal majd az Elnökség, a Békéscsabai DSE fizetési 

kötelezettségét pedig addig függessze fel az Elnökség, majd felkérte az Elnökséget ennek 

elfogadására. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

2/2020.I.12 EH számú határozatot 

Az elnökség úgy határozott, hogy Molnár László alelnök áttekinti az iratanyagot, majd határozati 

javaslatot tesz, a Békéscsabai DSE fizetési kötelezettsége addig felfüggesztésre kerül. 



2. napirendi pont: Harsányi Enikő, Gyetvai Ákos és Vereczkey Lajos 

alkotta bizottság beszámolója a versenyek kivizsgálásáról 

Elnök úr ismertette, hogy a 2019-es versenyévad végén tapasztalt szabálytalanságok és lebonyolítási 

problémák ügyében felkérte Harsányi Enikőt, Gyetvai Ákost és Vereczkey Lajost, hogy ezeket vizsgálja 

ki és tegyen javaslatot egy versenylevezetéssel kapcsolatos szempontrendszer kialakítására. 

Elmondta, hogy köszöni a Bizottság részletes beszámolóját, és hozzátette, hogy szeretné azt az 

Elnökségi ülés után nyilvánosságra is hozni. 

Elnök úr elmondta, hogy az Elnökségnek döntenie kell abban, hogy a Bereczki Béla által benyújtott 

számlát teljes egészében kifizeti, vagy megállapodik egy új összegben.  

18:17 Ikker Péter megérkezett, így a szavazati joggal rendelkezők száma: 7 

Bereczki Béla elmondta álláspontját az ügyben. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön abban, hogy a két opció közül melyiket támogatja. Ezt 

követően az Elnökség 

1 igen, 6 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

3/2020.I.12 EH számú határozatot 

Az Elnökség nem fogadta el, hogy a Bereczki Béla által kiszámlázott versenyrendezési költség teljes 

összegét kifizesse a Szövetség. 

Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 1 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

4/2020.I.12 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy Bereczki Bélával közösen meg legyen határozva egy új összeg a verseny 

megrendezéséről, melyről új számlát és teljesítés igazoást állít ki. 

3. napirendi pont: Szövetségi kapitányi pályázatok 

Elnök úr ismertette, hogy emailben megküldte előterjesztését a pályázatok elbíráló bizottságaira az 

alábbiak szerint: 

Soft szövetségi kapitányi pályázat: Harsányi Enikő, Ikker Péter, Molnár László 

Steel szövetségi kapitány: Takács Zoltán, Kütreiber Sándor, Molnár László 

Utánpótlás Szövetségi kapitány: Kövesdi Andrea, Balázs Gábor, Molnár László 

Javasolta továbbá, hogy a pályázatok leadási dátuma február 14-én 12:00-ra kerüljön módosításra, 

majd felkérte az Elnökséget, hogy döntsön az elbíráló bizottságok összeállításának és a leadási 

határidő meghosszabbításának elfogadásáról. Ezt követően az elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 



5/2020.I.12 EH Határozat 

Az Elnökség elfogadta az előterjesztett bizottságokat a pályázatok elbírálására. 

Ezt követően 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

6/2020.I.12 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta a szövetségi kapitányi pályázatok beadási határidejének február 14-én 12-ra 

való módosítását, mely a beérkezés időpontjára vonatkozik. 

Elnök úr javasolta, hogy az Elnökség a Tagfelvétel és Egyebek napirendi pontokat a 2020-as 

versenyrendszer napirendi pont előtt tárgyalja. 

5. napirendi pont: Tagfelvétel 

Elnök úr ismertette, hogy a közgyűlésen elfogadott alapszabály módosítás értelmében a csatlakozni 

kívánó nem sportegyesületként bejegyzett egyesületeket felvehetők a tagságba.  

Kövesdi Andrea kérdésére Takácsné Fekete Franciska főtitkár elmondta, hogy a csatlakozási kérelmet 

leadott egyesületekkel csak az volt a probléma, hogy nem sportegyesületek. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsenek a beadott csatlakozási kérelmek ügyében. Ezt 

követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

7/2020.I.12 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta az Érd-el Sportegyesület csatlakozási kérelmét. 

Ezt követően az Elnökség  

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

8/2020.I.12 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta a Honvéd Auróra Sportegyesület csatlakozási kérelmét. 

Ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

9/2020.I.12 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta a Ceglédi Vasutas Sportegyesület csatlakozási kérelmét. 

Ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

10/2020.I.12 EH számú határozatot 



Az Elnökség elfogadta a Gyömrői Sportegyesület csatlakozási kérelmét. 

Elnök úr elmondta, hogy létre kell hozni egy nyilatkozatot a nem sportegyesületeknek, amin 

elfogadják a sportegyesületté alakulási beadási kötelezettséget az alapszabály értelmében. 

Elnök úr hozzátette, hogy az újonnan csatlakozó egyesületeknek Adatbank hozzáférést kell 

biztosítani. 

6. napirendi pont: Egyebek 

Elnök úr elmondta, hogy 2020-ban 4 vagy 5 nemzetközi eseményt rendez a Magyar Darts Szövetség, 

amihez szerinte szükséges lenne, hogy versenyenként egy rendezvényszervező és egy dartsos 

szakértő dolgozzon ezeken, majd felkérte az Elnökséget ennek elfogadására. Ezt követően az 

Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

11/2020.I.12 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy a 2020-ban megrendezésre kerülő nemzetközi események 

megszervezéséhez versenyenként egy rendezvényszervező és egy dartsos szakértő legyen megbízva. 

Elnök úr elmondta, hogy az Iroda túlterhelt, több feladatot a jelenlei felállásban nem tud ellátni, ezért 

szeretne legalább egy új fizetett alkalmazottat felvenni, melynek álláspályázatát megfogalmazza, 

majd felkérte az Elnökséget, hogy döntsön ennek elfogadásáról. Ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

12/2020.I.12 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta egy új fizetett alkalmazott felvételét az Irodába, amelyre pályázatot ír ki Elnök 

úr. 

Harsányi Enikő elmondta, hogy Romániába utazik ki egy csapat játékos, ahová jó lenne kivinni a 

nemzetközi eseményeink plakátját. 

Elnök úr ismertette, hogy Magócs Éva a Civis DSE elnök helyettese kérelmet írt az Elnökség felé, 

melyet Elnök úr saját hatáskörében elutasított. 

19:14 Kövesdi Andrea távozott, szavazati joggal rendelkezők száma: 6 

19:15 Kövesdi Andrea megérkezett, szavazati joggal rendelkezők száma: 7 

19:25 Kütreiber Sándor és Harsányi Enikő távozott, szavazati joggal rendelkezők száma: 5 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy erősítsék meg a Civis DSE kérelmének visszautasítását. Ezt 

követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

13/2020.I.12 EH számú határozatot 

Az Elnökség visszautasította a Civis DSE kérelmét. 



Elnök úr javasolta az Igazolási, nyilvántartási és átigazolási szabályzat felülvizsgálását és módosítását, 

melyet a soron következőt követő elnökségi ülésen tárgyalna az Elnökség, majd felkérte az 

Elnökséget ennek elfogadására. Ezt követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

14/2020.I.12 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta az Igazolási, nyilvántartási és átigazolási szabályzat felülvizsgálását és 

módosítását, melyet a soron következőt követő elnökségi ülésen tárgyal az Elnökség. 

19:28 Kütreiber Sándor megérkezett, szavazati joggal rendelkezők száma: 6 

19:30 Harsányi Enikő megérkezett, szavazati joggal rendelkezők száma: 7 

Elnök úr és Kövesdi Andrea ismertette, hogy Kövesdi Andrea és Ziegenhám Medárd összeállított egy-

egy csapatot, akik a Szövetség anyagi támogatásával a romániai open hétvégén vesznek részt. Ezt a 

megoldást egy egyesületek közti együttműködés szülte, de a támogatás a Sport DC-nek lesz kifizetve, 

akik rendik a költségeket a többi érintett egyesülettel, majd felkérték az Elnökséget ennek 

elfogadására. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

15/2020.I.12 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy a Szövetség anyagilag támogatja a Kövesdi Andrea és Ziegenhám 

Medárd által összeállított csapatot a romániai open hétvégén való részvételben. 

Kövesdi Andrea az Elnökség engedélyét kérte, hogy szállást foglaljon a leendő válogatott számára 

Spanyolországba a Soft Európabajnokságra. Ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

16/2020.I.12 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy Kövesdi Andrea szállást foglaljon a Soft Európabajnokságra a leendő 

válogatott számára. 

4. napirendi pont: 2020-as hazai versenyrendszer 

Felmerült a probléma több egyesület részéről, hogy az év végi díjakról nem tudnak számlát adni, és 

valamilyen megoldást kell találni a kifizetésre. 

Hosszas egyeztetés után Elnök úr javasolta, hogy a Magyar Darts Szövetség kössön megállapodást 

ezekkel az egyesületekkel és eredményességi alapú támogatásként fizesse ki a pénzt részükre a 

megállapodás alapján, majd felkérte az Elnökséget ennek elfogadására. Ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

17/2020.I.12 EH számú határozatot 



Az Elnökség elfogadta, hogy a Magyar Darts Szövetség kössön megállapodást ezekkel az 

egyesületekkel és eredményességi alapú támogatásként fizesse ki a pénzt részükre a megállapodás 

alapján. 

Az Elnökség megállapodott abban, hogy a versenykiírások az alábbi részt tartalmazzák a pénzdíjak 

kifizetésére vonatkozóan: a pénzügyi kifizetés a hatályos jogszabályok szerint számlára vagy a Magyar 

Darts Szövetség honlapján közzétett kitöltendő bizonylat alapján történik. 

Az Elnökség megállapodott abban, hogy amennyiben valaki nem veszi át a nyereményét a 

megszabott határidőkön belül, úgy 1968 ft + áfa, azaz bruttó 2500 ft ügyviteli költség megfizetésére 

kötelesek. 

Elnök úr ismertette, hogy az alábbi változásokat szeretné bevezetni az MDL kapcsán: 

Szabadidős kártya kiváltásának díja a korábbi 1400 forintról 2500 ft-ra emelkedik. 

Az MDL licensz díjak ára a korábbi 2500 forintról 2500 ft + áfa, azaz 3175 ft-ra emelkedik, melyet egy 

összegben kell befizetni. 

Maximum 10 ligafordulót rendezhet egy egyesület, melyek között legalább 2 hétnek kell eltelnie. 

A Magyar Darts Szövetség által rendezett versenyek előtti napon, illetve a versenyek időpontjában 

nem lehet ligafordulót rendezni. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget az ismertetett módosítások elfogadására. Ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

18/2020.I.12 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta a felsorolt változtatásokat az MDL kapcsán. 

Elnök úr felkérte Ikker Pétert és Molnár Lászlót, hogy a Közgyűlésig nézzék át a darts szabálykönyvet. 

Az Ikker Péter által utoljára módosított öltözködési kódexet az elnökség elfogadta. 

Elnök úr megkérte az Irodát, hogy a SOSZ tagságot intézze. 

 

20:31 Jegyzőkönyv lezárva 

 

k.m.f. 

 

 

 .............................................................   ............................................................. 

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 Elnök Jegyzőkönyvvezető 

 



 

 

 

 

 

 

 


